
Oh, it’s a lizard 

This is my lizard. Its name is Lizzy. It is 5 years old. Lizzy is green. It has got a 
long tail and four little legs. Lizzy’s eyes are small. My pet  eats insects and like 
to sit on rocks. Its tongue is very quick. Lizzy is shy but nice. I like to watch it. 

О, это ящерица 

Это моя ящерица. Его зовут Лиззи. Это 5 лет. Лиззи зеленая. У нее длинный 
хвост и четыре маленькие ножки. Глаза Лиззи маленькие. Мой питомец 
ест насекомых и любит сидеть на камнях. Его язык очень быстрый. Лиззи застенчивая, но милая. Мне 
нравится на нее смотреть. 

 

Guinea pig 

Meet my guinea pig. Its name is Cocoa. It is 3 years old. Cocoa is brown and 
fluffy. My pet is small and funny. Its nose is funny when it smells food. It 
favourite food is cabbage and carrots. Cocoa can jump in the air. I smile when 
my pet does it. Cocoa is very clever. I like to play with my guinea pig. It makes 
me happy.  

Морская свинка 

Знакомьтесь, моя морская свинка. Его зовут Какао. Ей 3 года. Какао коричневая и пушистая. Мой питомец 
маленький и забавный. Его нос забавен, когда он чувствует запах еды. Его любимая еда — капуста и морковь. 
Какао может подпрыгивать в воздухе. Я улыбаюсь, когда мой питомец делает это. Какао очень умная. Я 
люблю играть со своей морской свинкой. Это делает меня счастливым. 

 

My family 

 

I have a big family. We live in a blue house. My dad is a chef. He cooks 
delicious food. My mom is a teacher. She teaches many children. I have a 
sister and a brother. My sister plays the piano. My brother plays soccer. 
There are always a lot of people in our house. Every night we have dinner 
together.  

Моя семья 

У меня есть большая семья. Мы живем в синем доме. Мой папа — повар. Он готовит вкусную еду. Моя мама 
учитель. Она учит много детей. У меня есть сестра и брат. Моя сестра играет на фортепиано. Мой брат играет 
в футбол. В нашем доме всегда много людей. Каждый вечер мы ужинаем вместе. 

 

  



In my classroom 

 

This is our classroom. It is large and colourful. Our teacher’s name is Mr. 
Pitkin. He tells great stories. We have twenty pupils. We sit at round tables. 
We learn about numbers and letters. We also sing songs. I have many friends 
here. After school, we play in the playground. I like what I do after school.  

В моем классе 

Это наш класс. Он большой и красочный. Нашего учителя зовут мистер 
Питкин. Он рассказывает замечательные истории. У нас двадцать учеников. Мы сидим за круглыми столами. 
Узнаём цифры и буквы. Еще мы поем песни. У меня здесь много друзей. После школы мы играем на детской 
площадке. Мне нравится то, что я делаю после школы. 

 

My best friend Anna 

 

My best friend's name is Anna. She has long, curly hair. She likes to wear pink 
dresses. We walk to school together. Anna loves animals. She has a parrot. 
Its name is Kiwi. The parrot speaks a few words. They sound funny. Anna 
teaches Kiwi new words every day. Kiwi says "hello" and "goodbye."  

Мой друг Аня 

Мою лучшую подругу зовут Анна. У нее длинные вьющиеся волосы. Она 
любит носить розовые платья. Мы вместе ходим в школу. Анна любит животных. У нее есть попугай. Его зовут 
Киви. Попугай говорит несколько слов. Звучат забавно. Анна каждый день учит киви новым словам. Киви 
говорит «привет» и «до свидания». 
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